



الأصالة لوساطة التأمين
Al Asalah Insurance Broker

Saudi Business Gate | Tower - B | Office # 117 | Al-Khaldiyyah Ash Shamaliyah Dist. | Postal Code 32232 | Dammam | Kingdom of Saudi Arabia
Call: +966 13 847 5559 | Email: info@aibc.com.sa | www.aibc.com.sa
وس ط / ش / 110 / 202203 / SAMA Licence #



الأصالة لوساطة التأمين
Al Asalah Insurance Broker

COMPANY
PROFILE

www.aibc.com.sa

نبذة عامة

About Us

تعتبر شركة الأصالة لوساطة التأمين واحدة من الشركات الرائدة في المملكة العربية السعودية في مجال خدمات وساطة التأمين، ومرخصة من قبل البنك المركزي السعودي (ساما) برخصة رقم: و س ط / ش / ١١٠ / ٢٠٢٢.٣

وتتخصص الشركة في مجال توفير خدمات وساطة التأمين والاستشارات المتكاملة للشركات والأفراد عن طريق الحلول المخصصة لقطاعي التجزئة والشركات.

AIB is one of Kingdom of Saudi Arabia's leading composite insurance brokers, licensed by SAMA # 202203 / 110 / ش / س ط

We specialize in providing integrated insurance broking and advisory services to companies and individuals by way of Retail Solutions and Corporate Solutions.

أهدافنا

Our Goals

تحرص الأصالة لوساطة التأمين على تقديم أفضل خدمات وساطة التأمين الممكنة وحلول إدارة المخاطر لعملائنا من خلال الاستفادة من المبادئ الأساسية في هذه الصناعة وأخلاقيات العمل الراسخة لدينا.

AIB has been committed to providing the best possible insurance brokerage services and risk management solutions to our clients by leveraging our industry established principal and business ethics.

تولي الأصالة لوساطة التأمين أهمية كبيرة للسعودة وذلك من خلال فتح فرص التوظيف لأصحاب المهارات والقدرات من خلال منصة الوظائف. تسعى الشركة جاهدة لدعم النمو الاقتصادي للمملكة العربية السعودية من خلال خلق كوادر بقدرات عالية وقياديين ورائدي أعمال للمستقبل. يقدم الفريق المتخصص لدى الشركة فرص تدريبية على رأس العمل لحديثي التخرج.

Al Asalah Insurance Broker defines Saudization as placing qualified and skilled Saudis in AIB's career portal. AIB strives to create economic growth for the Kingdom of Saudi Arabia by creating trained professionals, leaders and entrepreneurs for the future. AIB's dedicated team provides the best on job training and internship opportunities for fresh graduates.

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

What We Do

ماذا نقدم

في شركة الأصالة لوساطة التأمين مع فريق العمل المؤهل اكااديمياً ومن ذوي الخبرة الطويلة في قطاع التأمين منذ ٢٥ عام، سوف نتشرف بخدمتكم وتقديم خدماتنا التأمينية:

- ادارة المخاطر فيما يتعلق بالوثائق الحالية والمستحدثة مستقبلاً.
- الاستشارات التأمينية.
- مراجعة الوثائق الحالية بكامل تفاصيلها وبنودها وشروطها ومن ثم اضافة التحسينات اللازمة لها بهدف توسعة التغطيات لحماية مصالحكم التأمينية.
- توفير وثائق التأمين المختلفة من: "التأمين البحري و البضائع، الممتلكات، السيارات، تأمين النقود ونقل الاموال، تأمين المشاريع والتأمين الصحي" بأفضل التغطيات وبأسعار تنافسية.
- مراجعة الوثائق بشكل دوري مع عملائنا بهدف عمل ضبط لسجلات الخسائر وتحسينها وبالتالي تخفيض أقساط التأمين المستقبلية لكل نوع من انواع التأمين الخاصة بكل عميل.
- ادارة المطالبات الخاصة بجميع الوثائق

AIB is have a highly qualified team with an experience of more than 25 years in the insurance sector. We will be honored to serve you and provide you with our various insurance services including:

- Risk management in relation to current and future documents.
- Insurance consulting.
- Reviewing the full details, terms and conditions of current documents and improving them in order to expand coverage to protect your insurance interests.
- Providing various insurance policies with the best coverage and competitive prices for: (Marine insurance and cargo, goods, property, cars, money and money transfer, projects and health).
- Periodically reviewing the documents with our clients in order to adjust and improve the records of losses and thus reducing future insurance premiums for each type of insurance for each client.
- Manage claims for all types of documents.

Vision

رؤية الشركة

التميز في خدمة عملائنا الكرام وأن نحقق قيمة إضافية لعملائنا و شركائنا في العمل.

To provide excellent services to our valued clients and creating additional value for our clients and business partners.

Mission

رسالة الشركة

ممارسة العمل بطريقة مهنية بما يتماشى مع جميع القوانين والقواعد والأنظمة وقواعد و سلوكيات و أخلاقيات المهنة. لنكون من أفضل خيارات العملاء الكرام كمقدمي خدمات وساطة التأمين الأكثر تميزاً

To work professionally according to the current laws, rules, regulations, code of conduct and work ethics, in order to be the best choice for our clients as a renowned provider of insurance broker services.

تأمين المركبات Motor Insurance



تهدف بوليصة التأمين على المركبات إلى حماية مالكيها من تكبد أي خسائر مالية قد تنشأ بسبب تلف أو سرقة المركبة. سواء كنت تمتلك مركبة خاصة أو مركبة تجارية أو ذات عجلتين، يمكنك شراء بوليصة تأمين على المركبة، ونحن في الأصالة لوساطة التأمين سنقدم أفضل الشروط لوثائق التأمين الشاملة ووثائق التأمين للطرف الثالث.

Motor insurance policy is to protect the vehicle owners from incurring any financial losses that may arise due to damage or theft of the vehicle. Whether you have a private car, a commercial vehicle, or a two-wheeler, you can purchase a motor insurance policy and at AIB we offer the best terms for both comprehensive and third party insurance policies.

تأمين المسؤولية المهنية Professional Liability Insurance



يغطي المسؤولية القانونية الناشئة عن الإهمال المهني للمؤمن له أو موظفيه. يمكن تغطية المهن المختلفة مثل الأطباء، المهندسين المعماريين، المهندسين والاستشاريين، المحامين والمحاسبين بموجب هذا التأمين.

Covers legal liability arising out of professional negligence of the insured or his employees. Different professions such as Doctors, Architects, Engineers, Consultants, Lawyers and Accountants can be covered under this insurance.

تأمين السفر Travel Insurance



استمتع بالسفر بكل سهولة مع بوليصة تأمين السفر من الأصالة لوساطة التأمين. إن تأمين السفر هو تغطية تأمينية مصممة للحماية من المخاطر والخسائر المالية التي قد تحدث أثناء السفر. وتتراوح المخاطر من المشاكل البسيطة مثل فوات رحلة الطيران وتأخر الأمتعة وصولاً إلى المشكلات الرئيسية بما في ذلك الإصابات أو الحالات المرضية الخطيرة.

Travel with ease with AIB travel insurance policy. Travel insurance is coverage designed to protect against risks and financial losses that could happen while traveling. The risks range from minor inconveniences such as missed airline connections and delayed luggage all the way to more serious issues including injuries or major illness.

التأمين الطبي Medical Insurance



بوليصة التأمين الطبي هي منقذك في حالات الطوارئ الصحية من خلال منحك أفضل غطاء تأميني طبي. ستقوم الأصالة لوساطة التأمين بإيصالك إلى المستشارين الذين سيقدمون لك خطط تأمين مصممة خصيصاً لك، لمنحك تغطية تأمينية تتضمن شبكة واسعة من المستشفيات في المملكة العربية السعودية.

A medical insurance policy is your savior in healthcare emergencies by providing you with the best medical coverage. AIB connects you with advisors that offer tailor made insurance plans providing you with a large network of hospitals in The Kingdom of Saudi Arabia.

Insurance Products منتجات التأمين

- Motor Insurance
- Travel Insurance
- Professional Liability Insurance
- Medical Insurance

- تأمين المركبات
- تأمين السفر
- تأمين المسؤولية المهنية
- التأمين الطبي

التأمين البحري Marine Insurance



هناك العديد من أنواع التأمين البحري التي يمكن الاختيار من بينها وذلك حسب الاحتياجات والمتطلبات. تشمل أنواع التأمين البحري أجسام السفن والآلات، تأمين الشحن البحري، تأمين الالتزامات وتأمين الحمولة. إن حركة البضائع ليست موحدة لكل عميل. وتختلف الحاجة إلى التأمين أيضًا باختلاف العملاء وباختلاف الوقت. يغطي التأمين البحري المخاطر مثل الغرق، الجنوح، الحرائق، الانفجار، الخسارة أثناء تحميل أو تفريغ البضائع، تغطية الخسارة الكاملة، الزلازل، البرق، المصاريف الإدارية غير المتوقعة، التخلص من الحمولة، سقوط الحمولة في الماء، الاصطدام، الانقلاب، الانحراف عن المسار، الحوادث، الكوارث الطبيعية أو غيرها من الأمور العامة. كما يقدم تغطية للطرف الثالث في حالة تأثرهم بشكل مباشر أو غير مباشر نتيجة لما حدث. تختلف وظائف التأمين ومعايير الأهلية والمستندات المطلوبة وعمليات المطالبات باختلاف نوع التأمين البحري مع وجود بعض الاستثناءات.

There are various types of marine insurance one can choose from as per the need and requirement. Types of Marine Insurance include hull and machinery, marine cargo insurance, liability insurance and freight insurance. The cargo movement is not uniform for every customer. The need for insurance is also different for different customers and at different point of time. Marine insurance covers the risks such as sinking, stranding, fire, explosion, loss in loading or unloading cargo, total loss coverage, earthquake or lightning, unforeseeable administrative expenses, jettison or washing overboard, collision, overturning, derailment, accident, natural calamities, general average It also covers third parties if they happen to get affected directly or indirectly by the activity. The insurance functions, eligibility criteria, documents required, claims processes are different for different type of marine insurance with some exclusions.

التأمين الهندسي Engineering Insurance



يقدم التأمين الهندسي حماية ضد مخاطر تكاليف إصلاح أو استبدال الآلات الميكانيكية أو الكهربائية المؤمنة نتيجة تلفها أو خسارتها ماديًا بشكل مفاجئ. إن هذه التغطية مبنية على أساس جميع المخاطر مع استثناءات محددة مثل: التلف والاستهلاك.

Engineering Insurance provides risk cover to the cost of repair or replacement of insured mechanical or electrical machinery due to sudden physical loss or damage. The coverage is on an all risks basis, with specified exclusions, such as: wear and tear.

تأمين الممتلكات والتأمين ضد الحوادث P & C Insurance



يساعد التأمين على الممتلكات والتأمين ضد الحوادث في حماية الأفراد وممتلكاتهم كالمنازل والمركبات. يمكن أن توفر هذه البوليصات تغطية للأضرار الناجمة عن الحريق، الفيضانات، السرقة، الطقس، وغيرها من المخاطر.

Property insurance and casualty insurance coverage help protect individual and their property they own like their home and vehicle. These policies can provide coverage for damages caused by fire, flooding, theft, and other risks.

Insurance Products منتجات التأمين

- Marine Insurance
- Engineering Insurance
- P & C Insurance

- التأمين البحري
- التأمين الهندسي
- تأمين الممتلكات والتأمين ضد الحوادث



القطاعات التي نقدم خدماتنا لها Sectors We Serve

هيكل السفن البحرية و الآليات
Marine Vessels Hull
and Machinery



النفط والغاز
Oil & Gas



الطاقة
Energy



الخدمات الصناعية
Industry Services



اللوجستيات
Logistics



التعليم
Education



الفنادق والضيافة
Hotels & Hospitality



الطب والرعاية الصحية
Medical & Healthcare



التجارة
Trading



الاتصالات والتكنولوجيا
TeleCommunication &
Technology



Compliance

الامتثال

نحن ملتزمون بالامتثال للبنك المركزي السعودي، الجهة التنظيمية المسؤولة عن قطاع التأمين في المملكة العربية السعودية. نحن ملتزمون بتقديم أعلى معايير أخلاق العمل لتوفير فوائد ليس فقط لمساهمينا ولكن أيضًا لحاملي البوليصات الذين يحرصون مواصلة التزامهم وبقائهم مع الأصالة لوساطة التأمين ومنحونا ثقتهم.

We are committed to comply with Saudi Central Bank (SAMA), the regulator of insurance, in the Kingdom of Saudi Arabia and Central Bank of Commerce and Investment. We are dedicated to provide the highest ethical standards providing an advantage not only for our Shareholders but also for our Policyholders who are keen to remain committed with AIB and cede their trust for us.